
Aan alle leden van de gemeenteraad, 

 

Het is mij een doorn in het oog hoeveel zwerfafval er ligt van de Mc Donalds ga maar eens 

langs de Heerbaan lopen dan valt het meteen op en nu willen jullie twee fastfoodketens 

in Zeelst erbij?? 

 

Gaat het dan werkelijk alleen maar om het geld??? 

 

De jeugd word veel te dik, ook de volwassenen worden veel te dik en dat is niet 

verwonderlijk het vette eten is voornamelijk erg goedkoop en mensen met een laag 

inkomen kunnen haast niet anders maar een gemeente heeft in mijn ogen toch ook een 

zorgplicht. Net als dat ik mijn stoep en die van mijn oude buurvrouw een beetje netjes 

probeer te houden zouden jullie ook de gemeente wat netjes kunnen houden, dus het 

moge duidelijk zijn ik ben faliekant tegen. 

 

Met vriendelijke groet, 

Frieda Bazelmans 
 


